
 

Zápis z 10. jednání Výkonného výboru OLaMS 
soutěžní ročník 2024/2025 
Ostrava 
30.9. 2024 
 
 
Přítomni: 
VV OLaMS – Jiří Kroupa, Tomáš Hruška, Jaromír Kubáč, Vladimír Černín, Tomáš Zbořil, Filip Fňukal 
Sekretariát – Robert Segeťa, Radomír Mrázek, Zdeněk Cholek 
 
 
Program jednání: 
 

1. VV OLaMS 
2. LK OLaMS 
3. KRR OLaMS 
4. EK OLaMS 
5. KMM OLaMS 
6. KRD OLaMS 
7. Školení a semináře trenérů 
8. DK OLaMS 

 
 
ad1) VV OLaMS  
VV projednal: 

a) Termín příštího jednání 
rozhodnutí: 

- 11. jednání se bude konat 4.11. 2024 
- 12. jednání se bude konat 2.12.2024 
b) Statuty a jednací řády jednotlivých komisí 

- sekretář R. Segeťa prezentoval návrhy znění statutů a jednacích řádů jednotlivých komisí 

rozhodnutí: 

- VV schvaluje navržené statuty a jednací řády jednotlivých komisí 

c) Složení odborných komisí 

- předsedové KMM a EK OLaMS představili doplnění svých komisí  
rozhodnutí: 

- VV schvaluje Veroniku Třineckou jako novou členku KMM OLaMS 

- VV schvaluje Janu Cholkovou jako novou členku EK OLaMS 
usnesení: 

- sekretář bude informovat Veroniku Třineckou a Janu Cholkovou o jejich zvolení do komisí 
zodpovídá: R. Mrázek  termín: 15.10.2024 

d) Demografická křivka – opatření 

- proběhla diskuze nad možnostmi různých opatření a řešení (trojročníky, marketingový projekt) 

e) Komise rovných příležitostí ČF 

- proběhla diskuze nad možnými kandidáty z našeho regionu 

f) Účast členů VV ČF na jednáních VV OLaMS 

- sekretář R. Segeťa informoval o plánovaných hostech na jednáních VV OLaMS 
 
 
ad2) LK OLaMS 
VV se zabýval: 

a) Školení sekretářů oddílů 2024 
- sekretáři R. Segeťa a Z. Cholek zhodnotili proběhlá školení sekretářů oddílů 
b) Losovací aktivy 
- sekretáři R. Segeťa a Z. Cholek zhodnotili proběhlé losovací aktivy 
c) Seznam umožněných startů 
- sekretář Z. Cholek informoval o umožněných startech 
d) Pokuty LK 
- sekretář Z. Cholek informoval o udělených pokutách 



 

 
 
ad3) KRR OLaMS 
VV projednal: 

a) Rozvojový plán 2023/2024 a 2020/2024 - vyhodnocení 
- sekretář R. Mrázek informoval o vyhodnocení ročního rozvojového plánu 2023/2024 
b) Rozvojový plán 2024/2025 
- sekretář R. Mrázek informoval o přidělených výších podpory jednotlivých projektů PP1 a PP2 (rozvíjející se oddíly, 

vznik nových oddílů) v rámci ročních plánů rozvoje regionu: 
o Florbal Zábřeh (přidělená podpora 5 600,-Kč, požadovaná částka 5 600,-Kč) 
o Florbal Vítkov (přidělená podpora 2 400,-Kč, požadovaná částka 2 400,-Kč) 
o Stáž v profesionálním sportovním klubu (přidělená podpora 4 800,-Kč, požadovaná částka 4 800,-Kč) 
o Kurz první pomoci (přidělená podpora 5 600,-Kč, požadovaná částka 5 600,-Kč) 
o Juniorky (přidělená podpora 16 000,-Kč, požadovaná částka 19 200,-Kč) 
o Ženy 3+1 (přidělená podpora 24 000,-Kč, požadovaná částka 24 000,-Kč) 
o Zlepšení atmosféry na turnajích dětí (přidělená podpora 28 000,-Kč, požadovaná částka 28 000,-Kč) 

rozhodnutí: 
- VV OLaMS rozhodnul na základě přidělené výše podpory KRO realizovat regionální projekty takto: 

o Florbal Zábřeh – celkové náklady 7 000,- Kč, spoluúčast OLaMS 1 400,-, podpora KRO 5 600,-Kč,  
o Florbal Vítkov - celkové náklady 4 000,-Kč, spoluúčast OLaMS 1 600,-Kč, podpora KRO 2 400,-Kč 
o Stáž v profesionálním sportovním klubu - celkové náklady 6 000,-Kč, spoluúčast OLaMS 1 200,-Kč, 

podpora KRO 4 800,-Kč 
o Kurz první pomoci - celkové náklady 7 000,- Kč, spoluúčast OLaMS 1 400,-Kč, podpora KRO 5 600,-Kč 
o Juniorky - celkové náklady 24 000,- Kč, spoluúčast OLaMS 8 000,-Kč, podpora KRO 16 000,-Kč 
o Ženy 3+1 - celkové náklady 30 000,- Kč, spoluúčast OLaMS 6 000,-Kč, podpora KRO 24 000,-Kč 
o Zlepšení atmosféry na turnajích dětí - celkové náklady 35 000,-Kč, spoluúčast OLaMS 7 000,-Kč, podpora 

KRO 28 000,-Kč 
c) Hodnocení plánů rozvoje regionu 2023/2024 a 2020/2024 a představení plánů rozvoje regionů 2024/2025 a 

2024/2028 
- sekretář R. Segeťa informoval o průběhu jednání (15.8.2024, Pardubice) 
d) Školské soutěže 
- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 
e) Soutěž juniorek 
- sekretář Z. Cholek informoval o celkem 7 přihlášených družstvech (5x OLaMS, 2x JMaZL) 
f) Regionální redaktor 
- sekretář R. Mrázek informoval o ukončení spolupráce s M. Schoupalovou na její žádost 

rozhodnutí: 
- činnost správy regionálních sociálních sítí přebírá sekretář R. Mrázek 
g) První pomoc 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 
- kurz zatím absolvovalo 8 zástupců oddílů 

h) Zlepšení atmosféry na turnajích dětí 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 
i) Projekt ČF „Hlavně nezlobte“ 
- sekretář R. Mrázek informoval o obsahu a plánované realizaci projektu ČF 
j) PP1 
- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci obou projektů (Vítkov, Zábřeh) 
k) Stáž v profesionálním sportovním klubu 
- sekretář R. Mrázek informoval o dohodě o realizaci stáže s HC Frýdek-Místek (termín bude upřesněn po novém 

roce) 
l) Ženy 3+1 
- sekretář R. Mrázek informoval o aktuálním zájmu oddílů 

 
 
ad4) EK OLaMS 
VV projednal: 

a) Rozpočet 2025 
- VV projednal návrh rozpočtu na rok 2025 

usnesení:  
- sekretář připraví na základě požadavků komisí návrh rozpočtu na rok 2025 



 

zodpovídá: R. Segeťa  termín: 30.10.2024 
 
 
ad5) KMM OLaMS 

a) Mládežnické akce 2024/2025 

- sekretář R. Mrázek informoval o plánovaných akcích 
b) LODM (24. – 27.6.2024, Jihočeský kraj) - hodnocení 

- sekretář R. Mrázek a T. Hruška zhodnotili organizační a sportovní stránku ODM 

- v rámci diskuze byl vyzdvižen zejména skvělý výsledek družstva starších žáků OL kraje (3. místo) 
c) LODM 2026 

- sekretář R. Mrázek informoval o místě konání LODM v roce 2026, kterým bude Praha 
d) Dovednostní dny 

- sekretář R. Mrázek informoval o plánovaných termínech a místech konání 
e) Příprava a trenéři krajských výběrů na sezónu 2024/2025 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuálním stavu zájmu trenérů 

- proběhla diskuze, ze které vyplynulo, že na příštím jednání VV budou zvoleni trenéři pro další období 
usnesení: 

- sekretář osloví stávající trenéry a zjistí zájem nových potenciálních trenérů 
zodpovídá: R. Mrázek  termín: 18.10. 2024 

 
 
ad6) KRD OLaMS 
VV projednal: 

a) Základní školení rozhodčích a delegátů 

- sekretáři R. Segeťa a Z. Cholek zhodnotili proběhlá školení 

- sekretář R. Segeťa informoval o 2 školeních, která byla zrušena/přeložena z důvodů povodňové situace 
b) Systém vzdělávání rozhodčích 

- J. Kroupa informoval o průběhu setkání hlavních školitelů 
c) Informace z jednání reg. předsedů KRD (4.8. 2024, Praha) 

- J. Kroupa a Z. Cholek informovali o průběhu jednání 
d) Semináře v sezóně 2024/2025 

- sekretář R. Segeťa informoval o plánovaných seminářích 
 
 
ad7) Školení a semináře trenérů 
Sekretář R. Mrázek informoval o proběhlých a plánovaných seminářích a školeních trenérů. 
 
 
ad8) DK OLaMS 
VV projednal: 

a) Lukáš Uher (Fencers Havířov) – upřesnění rozhodnutí trestu z minulé sezony 

- sekretář R. Mrázek informoval o případu, který se svou platností trestu přesunul do sezony 2024/2025 
b) Lukáš Sedlák (Fbc Topgal Šternberk) – nadávky vůči rozhodčímu 

rozhodnutí: 

- zákaz výkonu funkce člena realizačního týmu na 6 zápasů a finanční pokuta 1500,-Kč 
usnesení: 

- VV schvaluje rozhodnutí DK OLaMS 

- sekretář bude informovat výše zmíněné osoby a oddíly o těchto rozhodnutích 
zodpovídá: R. Mrázek  termín: 3.10. 2024 

 
 
Vypracoval:       Schválil: 
Robert Segeťa       Jiří Kroupa 

manažer OLaMS       hejtman ČF OL kraje 

2.10. 2024 

 
 

 


